
 

 

Protokół z VIII sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie, z dnia 10.05.2019 r. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Mirosław Mach  otworzył obrady, powitał radnych. 

Ad.2. 

W sesji bierze udział 15 radnych.  

Porządek obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie 

1. Otwarcie sesji,  

2. Stwierdzenie quorum  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Burmistrza za okres między sesjami. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaklikowie za 2018r. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Zaklików. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczona przez właściciela opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o 

określonej pojemności.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli pod nazwą Zalew I w Zaklikowie na rok 2019.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli pod nazwą Zalew II w Zaklikowie na rok 2019.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 20 lat 

części nieruchomości w Zaklikowie oznaczonej nr ewid. 1347 o pow. 0,15 ha  



14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

z dotychczasowymi dzierżawcami, których przedmiotem są te same nieruchomości, 

na okres oznaczony do 3 lat.  

15. Zapytania i interpelacje. 

16. Zamknięcie obrad. 

Ad.4.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. Protokół przyjęty został jednogłośnie. 

Ad.5. 

Informacja Burmistrza za okres między sesjami dostarczona została radnym przed sesją. 

Radny P. Szwedo zapytał, kiedy będzie naprawiony zniszczony przystanek w Zdziechowicach., 

M. Wójcik poinformowała, że rozmawiała z wykonawcą i kiedy będzie w okolicy przystanek 

zostanie odbudowany. Radny D. Chmielewski po raz kolejny zaapelował o podjęcie starań o 

przejście dla pieszych koło sklepu Groszek w Lipie. Zastępca Przewodniczącego Rady, A. 

Sieczkoś zapytał, czy nie można zrobić przejścia dla pieszych koło Fastecu. Radny Piotr 

Szwedo poinformował, że jeśli po obu stronach jezdni nie ma chodnika, nie można zrobić 

przejścia. 

Ad.6. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał zebranych z pismami: 

- mieszkańca Zaklikowa w sprawie wpłat na kanalizację; 

- mieszkanki Dąbrowy w sprawie działki przekazanej na rzecz Gminy; 

- rozstrzygnięciem nadzorczym w sprawie statutu GOK. Radna W. Przywara poinformowała, 

że statuty różnie określają długość kadencji dyrektora GOK. 

Ad.7. 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaklikowie za 2018r. 

Sprawozdanie zostało przekazane radnym wraz z materiałami na sesją.  

Ad.8. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Zaklików.- uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad.9. 

Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczona przez właściciela opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.- uchwała podjęta została jednogłośnie; 



Ad.10. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej 

pojemności. 

Burmistrz poinformował, że opłata nie rosła od czterech lat, wzrosły zaś koszty. Następnie 

wywiązała się dyskusja na temat sposobów segregacji odpadów i konieczności 

rozpropagowania konieczności segregacji odpadów. Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad.11.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli pod nazwą Zalew I w Zaklikowie na rok 2019. Uchwała podjęta 

została jednogłośnie; 

Ad.12. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli pod nazwą Zalew II w Zaklikowie na rok 2019. Uchwała podjęta 

została jednogłośnie; 

Ad.13. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 20 lat części 

nieruchomości w Zaklikowie oznaczonej nr ewid. 1347 o pow. 0,15 ha.- uchwała podjęta 

została jednogłośnie; 

Ad.14. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami, których przedmiotem są te same nieruchomości, na okres 

oznaczony do 3 lat.- uchwała podjęta została jednogłośnie; 

Ad.15. 

Pracownik UM, G. Janik przedstawił zebranym sposób działania aplikacji BLISKO, 

poinformował, że może to być bardzo przydatne narzędzie informowania mieszkańców. 

Radna W. Przywara zaapelowała o wznowienie prac nad herbem Zaklikowa. Przewodniczący 

Rady pokazał zebranym zdjęcia rzeki Złodziejki, gdzie na skutek nadmiernego poboru na 

stawy nie płynie praktycznie woda. Zaapelował o wyegzekwowanie zachowania przepływu 

określonego w pozwoleniu wodno- prawnym. Zastępca Przewodniczącego Rady 

poinformował o uszkodzeniu mostku w Szelinie. Radna W. Przywara zapytała o sprawę 

rozbudowy GOK w Zaklikowie. Burmistrz poinformował,  że sprawa jest na etapie 

przejmowania działki, która ma być przekazana nieodpłatnie. Radny J. Chamera zwrócił 

uwagę na kałuże przy ośrodku zdrowia w Lipie i na ulicy Leśnej. Sołtys Zdziechowic Drugich, 

A. Czajka poinformował, że ludzie w Szelinie chcą brać na własne potrzeby kamień, który jest 

tam złożony i twierdzą, że pozwolił im na to radny Sieczkoś. Zastępca Przewodniczącego 

Rady stanowczo zaprzeczył, by komukolwiek na to zezwolił. Następnie sołtys zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czemu obniżyli sołtysom wysokość wynagrodzenia za inkaso, sami zaś 



podwyższyli sobie diety. Sołtys Antoniówki, S. Motyka zapytał, co zrobi Gmina, jeśli sołtysi 

zrezygnują z funkcji. 

Ad.16. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady VIII 

Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie. 

Protokolant       Przewodniczący Rady Miejskiej 

        Mirosław Mach 

 


